
Referat fra kicko�møde 1. marts 2024 om eventuelt 

netværksmøder for arrangementsansvarlige i Distrikt 4’s 

lokalafdelinger 

I mødet deltog repræsentanter fra Ribe, Egtved, Give og Billund samt formanden for Distrikt 4 

(D4 er ikke nødvendigvis med i fremtidige møder). 

 

Vi var i lidt spredt orden omkring emnerne 

•  Hvad er fordele og ulemper ved et samarbejde? 

• Fremtidig mødestruktur 

• Fysisk 

• Videomøder 

• Fordele og ulemper ved mødestruktur 

• Hvilke arrangementer skal/kan være omfattet 

• Initiativtager(e) 

• Økonomi 

 

Generelt var der enighed om at fysiske møder vil være at foretrække fremfor rene 

videomøder. I tilfælde hvor enkelte ikke kan deltage fysisk kan et hybridmøde måske 

være en mulighed – afhængig af faciliteterne. 

Vi var enige om at der skal være tale om erfaringsudvekslinger – ’kun’ bagudrettede 

aktiviteter og erfaringer ikke fremadrettede planlægningsmøder. 

I flere situationer har en eller flere foredragsholdere ’rejst rundt’ i vores distrikt, hvilket 

kan give en kannibaliseringse*ekt med færre deltagere hos de enkelte til følge. I det 

tilfælde kan et par lokalafdelinge måske gå sammen om kontrakten, finde et større 

lokale end hvad den enkelte lokalafdeling har rådighed over og på den måde dele 

udgiften. 

Ellers var stemningen nok at man mødes mere snævert om emner for at udveksle tips og 

ideer. 

Fokus skal være på foredrag/rejser og underholdning. 

Vi talte om at afholde erfamøder kvartalsvis – og der er stemning for at vi bruger en 

testperiode på 3-4 gange. Derefter mødes vi til en evaluering og beslutter om vi vil 

fortsætte eller ej. På den måde har vi en afklaring inden årsmøderne i 2025.  

Rent konkret besluttede vi på mødet at vi mødes 

Tirsdag 28/5 kl. 9.30 på Egtoft i Egtved 

Tirsdag 17/9 kl. 10.00-13.00 på Vindrosen, Tangevej 6D i Ribe 

Tirsdag 18/2-2025 kl. 9.30 i Give 

De enkelte lokalafdelinger der står for møderne, står også for at sende en dagsorden ud 

før de enkelte møder, da tid og sted kan afvige fra ovennævnte. 

Man betaler selv for sin egen befordring til møderne. 

Erfamøderne foregår i regi af lokalafdelingerne og er IKKE en distrikt 4 aktivitet. 

 

I løbet af mødet fortalte de enkelte deltagere lidt om hvordan de arbejder med temaerne 

og hvilke samarbejdspartnere de har dialog med – for eksempel ældrerådet der blev 

nævnt af flere. 

 

22.03.2024 

Kjær Lundø Jakobsen 


